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Rétság Városi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 
Rétság 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A képviselői tiszteletdíj rendeletet felülvizsgálatát indokoltnak tartom. No nem a tiszteletdíj mértéke 
tekintetében, ilyet a javaslattavő sem terjeszt elő. Bár tény, hogy a költségtérítési elemeket is magába 
foglaló javadalmazás már 8 éve lett megállapítva. A munka ellátásával kapcsolatos képviselői 
költségek nőttek. Mindezek ellenére ez most a város pénzügyi helyzetében nem aktuális. 
 
 
Indokolt viszont azon képviselők javadalmazását csökkenteni, akik – akár önhibájukból, akár más 
okból – nem vesznek részt a testületi munkába. A korábban leírt elfogadható mulasztás mértékén 
felül a csökkentés indokolt. Indokolt a kiterjesztése a bizottsági ülésekre is, hiszen az érdemi munka 
ott folyik. 
 
Ugyanakkor precízebb megfogalmazását tartanám indokoltnak a visszaesőkkel kapcsolatban. 
Normatívvá kellene tenni, és nem csak azt jelezni, hogy „ismét megállapítható”. Mert ha valaki már 
34. alkalommal nem vesz részt a bizottsági ülésen, az nem tűnik elegendőnek, hogy továbbra is 
kapjon akár csökkentett tiszteletdíjat. Ad abszurdom – volt rá példa – ha a képviselő tartósan nem 
lártogatja az üléseket, akkor fele mértékű tiszteletdíjat akkor is kapna? 
 
Ezen kérdéseket a bizottsági vitában javaslom pontosítani. A javaslatot szükségesnek tartom és 
tárgyalásra alkalmasként magam is támogatom. 
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